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ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE LA JUNTA PERMANENT DE LA 
FACULTAT DE BIOCIÈNCIES CELEBRADA EL 3 DE FEBRER DE 2.011. 
 
 
A Bellaterra, a les 12:10 hores del dia 3 de febrer de 2.011, es reuneix la Junta 
Permanent de la Facultat de Biociències, en sessió ordinària i sota la presidència del 
Degà, actuant de fedatari el Secretari de la Facultat i amb l’assistència dels següents 
membres de la Junta: 
 

Aluja París, Maria Pilar 
Barbadilla Prados, Antonio 
Barbé Garcia, Jordi 
Benet Català, Jordi 
Calero García, Miguel 
Esquerda Canals, Gisela 
Fernández Gallegos, Maria Rosario 
Gaju Ricart, Núria 
García del Pino, Fernando 
Gunsé Forcadell, Benet 
Hidalgo Pareja, Juan 
Ibáñez Serrano, Mireia 
Itarte Fresquet, Emili 
Llagostera Casas, Montserrat 
López Zúñiga, Rubén 
Marcos Dauder, Ricard 
Martí Clua, Joaquím 
Martín Flix, Marta 

Masip Argilaga, Anna 
Montpeyó Garcia-Moreno, David 
Mora Fernández, Francisco 
Moraira Reina, Trinidad 
Moreno Pardo, Alexandra 
Nogués Bara, Victòria 
Nogués Sanmiquel, Carme 
Ortiz de Zugasti, Nilo 
Pallarés Goitiz, Irantzu 
Pechoabierto Saorín, Carme 
Pérez Obiol, Ramon 
Plana Coll, Maria 
Ponte Marull, Inmaculada 
Roure Nolla, Joan M. 
Sors Villanueva, Iolanda 
Vendrell Roca, Josep 
Vila Fernández, Ana 
Xamena López, Noel 

 
S’inicia la Junta Permanent de la Facultat de Biociències, amb l’ordre del dia següent: 
 

1. Aprovació, si s’escau, de l’acta de la reunió anterior. 
2. Informació de l’Equip Deganal. 
3. Calendari d’implementació del Pla docent. Curs 2.011/2.012 
4. Creació de Comissions de Facultat. 
5. Afers acadèmics. 
6. Assumptes de tràmit. 
7. Torn obert de paraules. 

 
 
1.- Aprovació, si s’escau, de l’acta de la reunió anterior. 
 
S’aprova l’acta per assentiment. 
 
2.- Informació de l’Equip Deganal. 

Informe del Degà. 
 
El Degà, Dr. Jordi Barbé, passa a informar a la Junta sobre diversos aspectes. 
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Nous  vicerectors d’Economia i Recerca. 

- Com a conseqüència del nomenament de l’Enric Llebot com a Secretari General de 
Medi Ambient, el Dr. Joan Gómez Pallarés ha estat nomenat Vicerector de Política 
Econòmica, i que el Dr. Manuel López Béjar ha passat a ser el nou Vicerector de 
Recerca. 

Aprovació criteris generals del Pressupost i calendari d’elaboració. 

- El dia 26 de gener han estat aprovats per la comissió d'economia de la Universitat 
els criteris del pressupost pel 2011, els quals seran passats al Consell Social cap a 
mitjans – finals de març. S’informa que no s’han prorrogat els pressupostos de 
l’any passat degut a que aquesta pròrroga ocasionaria un dèficit d’entre 4 i 6 
milions d’Euros. 

Aprovació nou marc Màsters a la UAB  

- En el darrer Consell de Govern es va aprovar un nou marc normatiu de màsters. En 
aquest marc es contempla que els màsters s’hauran d’aprovar en Permanent de 
Facultat i s’haurà de crear una Comissió de Seguiment. 

Estatut de l’estudiant. 

- El dia 30 de desembre es va aprovat l’Estatut de l’estudiant. Com a conseqüència 
caldrà implementar la figura del Tutor de Titulació i Tutor de Curs. En aquest sentit 
el Degà ja ha parlat amb la Vicerectora de Política Acadèmica. 

Nou decret de Doctorat 

- El divendres dia 28 de gener va ser aprovat el nou Decret de Doctorat, encara que a 
data d’aquesta reunió encara no ha estat publicat al BOE. 

Molt avançat estatut del PDI 

- Està molt avançat el nou estatut del PDI. Hom espera que es publiqui al BOE al 
juny d’enguany. S’informa de la dedicació prevista del professorat, que constaria de 
240 hores presencials i 180 hores de docència complementària anuals. 

Properes Jornades portes obertes. 

- S’informa de la celebració de les jornades de portes obertes, amb la participació de 
2.283 estudiants. Degut a que s’ha incrementat el nombre d’estudiants sobre el 
previst, s’ha incrementat el nombre de sessions. 

 
Fira de l’ensenyament. 

- S’informa de la propera celebració de la Fira de l’ensenyament el proper mes de 
març. S’esmenta la creació de l’entitat Talència destinada a promoure el 
coneixement. Es podran fer demostracions i hi hem estat convidats. El Dr. Joaquim 
Martí ho coordinarà i es demana que en el termini d’una setmana es presentin 
propostes. 

Camí de Biociències. 

- S’informa de la seva realització. Enguany vindran més de 300 alumnes amb una 
freqüència de 30-40 per dia. S’explica el funcionament i es demana col·laboració. 
L’encarregat de la coordinació és el Dr. Josep Vendrell. 
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- Es comenta el full d’increment de matriculacions. 

Obres i infraestructures. 

- S’informa de les obres en la 3ª planta de la torre C5 senars. S’ha fet els enderrocs i 
el degà manifesta que ha constatat que el ritme previst s’està acomplint. S’espera 
que estaran enllestits pel setembre de 2.011. 

Comissió de seguiment d'obres. 

- S’explica la seva funció. No s’ha fet cap reunió a l’octubre perquè hi havia un nou 
Vicerector d’Economia i s’hauria de fer al febrer. Tanmateix, com que el vicerector 
ha tornat a canviar, se suposa que la reunió de febrer també s’ajornarà fins al maig 
o setembre. 

Sortides professionals. 

- S’ha contactat amb Treball Campus (Vicenç Seller). Està previst que el 4 de maig a 
les 13 h es faci una xerrada adreçada als estudiants del darrer curs per part d’una 
persona d’Agenda 22 per a explicar com redactar un currículum i enfocar una 
entrevista de treball. La sessió serà finançada per Treball Campus i, per tant, serà 
gratuïta pels alumnes assistents. Paral·lelament s’ha concertat una entrevista amb 
Agenda 22 per a encetar un planning de publicitació de graus, etc... i sortides 
professionals. 

Xerrada d’inauguració del segon semestre. 

- Es recorda que el dia 16 de febrer hi haurà la xerrada d’inici del segon semestre a 
càrrec de la Dra. d’Anna Veiga, tot aprofitant el tema del darrer premi Nobel. Es 
prega la màxima assistència. Alhora es recorda que el dia 23 de febrer hi haurà la 
xerrada sobre el premis Nobel. 

Olimpíada de Biologia 

- El dia 12 de febrer es realitzarà l’Olimpíada de Biologia a l’edifici de Cosmocaixa. 
Hi ha un total de 200 inscrits dels quals se n’ha seleccionat 100, la qual cosa es 
considera una bona resposta. Els guardons es lliuraran el dia 19 de febrer a la seu 
del IEC. 

Torn de paraules. 

Obert un breu torn de paraules, l’estudiant Rubén López diu que considera molt 
positiva la signatura de l’acord amb Agenda 22 i agraeix l’oportunitat tot esperant que 
tingui continuïtat. També comenta que el Govern de la Generalitat de Catalunya ha 
introduït modificacions significatives en l'estructura de la Conselleria de la que depene 
les Universitats. 

El degà agraeix la informació i el reconeixement i manifesta la intenció de continuar 
la iniciativa. 

 

3.- Calendari d’implementació del Pla Docent. Curs 2.011/2.012. 
 
El Degà passa a explicar el procés i fa èmfasi en els següents aspectes concrets. 

- Elaboració de les guies docents com a contracte amb l'alumne i necessitat de que 
estiguin a punt per a ser publicitades. Aquest punt és important perquè al cap de sis 
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anys des de la seva implementació, els graus hauran de passar una revisió per part 
de l'AQU. 

- Aprovació a finals de juny de les guies docents. 
- Publicació l'11 de juliol de les guies docents corresponents als cursos 1er. 2on. i 

3er. 
- Es fa èmfasi en el terminis, especialment per a les noves guies de 3er. curs. 

La Dra. Carme Nogués pregunta si el 2 de maig s'han d'introduir i què significa la 
figura del professor responsable, el que li és explicat pel cap de Gestió Acadèmica. 

La Dra. Montserrat Llagostera demana que s'elimini el  terme  "a partir" referit a la 
darrera data degut a que es tracta d'un límit. S'encarrega al cap de Gestió Acadèmica 
que ho canviï. 

Un cop acceptades les propostes i esmenes, el calendari s'aprova per assentiment. 
 

4.- Creació de les Comissions de Facultat 

El Degà explica les diferents comissions. 
Comissió de seguiment de les titulacions. S'identifica amb la Comissió de Docència dels 

diferents Graus. S'informa que s'ha parlat amb els coordinadors i que hi estan 
d'acord. Tot seguit es passa a explicar la composició de la comissió. 
El Dr. Noel Xamena demana que els 4 representants d'alumnes siguin de 2on. curs 
perquè tenen la informació, mentre que la Dra. Llagostera diu que es pot convidar 
qui sigui. El Degà manifesta que no és el moment de canviar el redactat per a evitar 
canvis quan es faci l'auditoria, al marge d'això, es dóna llibertat a les comissions. 
En Ruben López demana unes explicacions i el Degà li explica que les comissions 
són per a cada Grau. 
El Dr. Xamena reitera que, al marge de la redacció, els alumnes que poden formar-ne 
part són els de 2on. 

Comissió d'avaluació de la Facultat. S'expliquen les funcions i la composició. La 
primera tasca serà el·laborar un esborrany de normatives per a passar a la fase de 
discussió i tenir-la llesta per al curs 2.011-12. 
No hi ha preguntes. 

Comissió d'anàlisi del Treball de Fi de Grau. Es tracta d'una comissió prospectiva que 
té com a finalitat analitzar la problemàtica del Treball Fi de Grau que es desfarà un 
cop aprovada la normativa. Tot seguit s'explica la composició. 
No hi ha preguntes. 

Comissió d'intercanvis. Com a conseqüència de l'aprovació de la normativa 
d'intercanvis per part de l'Equip de Govern cal la seva constitució. El Degà explica 
que la Comissió no tindrà coordinador perquè l'aprovació de la normativa no ha anat 
acompanyada de recursos.  
La Dra. Pilar Aluja demana cóm es donarà la informació als estudiants. La Dra. 
Immaculada Ponte explica que s'ha proposat una reunió pel proper dia 15 de febrer 
per a donar aquesta informació. 
L'estudiant Nilo Ortiz diu que la reunió només és per Llicenciatures i la Dra. 
Immaculada Ponte li respon que està oberta a tots els estudiants. El Cap de Gestió 
Acadèmica puntualitza que encara hi ha un buit legal respecte al reconeixement de 
crèdits i, finalment, la Dra. Ponte trasllada el debat a la reunió que tindrà lloc. 
Acabada la discussió, la composició de les comissions, recollida en l’annex que 
s’adjunta, s'aprova per assentiment. 
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5.- Afers acadèmics. 
No n'hi ha. 

 
6.- Assumptes de tràmit. 

El Dr. Benet Gunsé, Secretari de la Facultat, informa de l’oferta de places i criteris 
d’admissió per convalidació d’estudis. S’aprova per assentiment. 

 

 
7.- Torn obert de paraules. 

La Dra. Carme Nogués es queixa de reiteracions amb altres reunions. El Degà es 
disculpa i ho justifica per la coincidència de temps. 

A continuació es produeix un seguit d'intervencions per part dels estudiants presents, 
els quals es queixen del funcionament del Campus Virtual i els Degà ofereix la 
possibilitat de transmetre aquest malestar o fer venir al Dr. Remo Suppi, Comissionat de 
la Rectora per a la Societat de la Informació, per que doni explicacions. 

La Dra. Carme Nogués demana si els repetidors han de repetir les pràctiques i la Dra. 
Montserrat Llagostera i el Dr. Noel Xamena diuen que si les competències estan 
assolides no ho poden repetir i que hi ha un acord global de Facultat. Això depèn de 
cada assignatura i s’ha d’especificar en la Guia Docent. En Nilo Ortiz demana que es 
clarifiqui i el Dr. Xamena li diu que en la Guia ja està posada l’avaluació de les 
competències. 

Els assistents no demanen cap intervenció més. 
I, sense més temes a tractar, s'aixeca la sessió a les 13:30 h. 
 

Bellaterra (Cerdanyola del Vallès), a 14 de febrer de dos mil onze. 
 

 
 
 
 
 
 
Vist-i-plau. 
Degà       Secretari 
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ANNEX: Composició de les diferents comissions aprovades a la Junta Permanent 
de Facultat. 
 

Comissions de Seguiment de les Titulacions. 
• Dos professors representants de la coordinació de la Titulació. El coordinador i 

un professor més (depenent de les figures que hi pugui haver, per exemple, un 
coordinador de curs o coordinador de pràctiques). 

• Quatre professors implicats en la docència de la titulació. En principi de 
diferents unitats o departaments. 

• Quatre representants dels alumnes. Un de cada curs (s’aniran incorporant a 
mesura que avancin els cursos). 

• Gestor Acadèmic o persona en qui delegui. 
 
Comissió d’Avaluació de la Facultat. 

• Dr. Jordi Barbé 
• Dra. Victòria Nogués 
• Dr. Noel Xamena 
• Dra. Fani Vidal 
• Dr. Francesc Barquinero 
• Dra. Maite Carrasson 
• Gestor Acadèmic o persona en qui delegui 

 
Comissió d’anàlisi del Treball de fi de Grau. 

• Dr. Josep Vendrell. 
• Dra. Victòria Nogués. 
• Dra. Montserrat Llagostera. 
• Dr. Anselm Rodrigo. 
• Dra. Laura Tussell. 
• Dra. Assumpció Malgosa. 
• Fran Cuevas 

 
Comissió d’Intercanvis. 

• Coordinador d’intercanvis. 
• Dr. Benet Gunsé. 
• Dra. Imma Ponte. 
• Dr. Miquel Ninyeola. 
• Dra. Elena Ibáñez. 
• Gestor Acadèmic o persona en qui delegui. 
• Responsable administratiu d’intercanvis de la Gestió Acadèmica. 


